
 

Komisia dopravy, mobility a bezbariérovosti 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia dňa 1.3.2023 

Zasadnutie: 1.3.2023 o 16.00 h formou online zasadnutia 

Prítomní: Z. Kolman Šebestová – predsedníčka, A. Sarlós, M. Ondrejkovič, P. Peceň, V. Weber, , 

L. Točka, J. Vydra, T. Kratochvílová (prihlásená neskôr) 

Hosť:   

 

Neprítomní:  A. Pekár (osp.), T. Kratochvílová (osp.), A. Hájková (osp.)T. Palkovič,  

Otvorenie, schválenie programu 

Predsedníčka komisie p. Z. Kolman Šebestová privítala členov komisie, otvorila komisiu 

dopravy, mobility a bezbariérovosti, skonštatovala, že komisia je vzhľadom na počet prítomných 

členov uznášaniaschopná.  

Program zasadnutia: 
1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
2. Návrh Rokovacieho poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Petržalka (p. Neuschlová) 
3. Výber členov komisie z prihlásených občanov 
4. Rôzne 

 

Uznesenie:  Komisia dopravy, mobility a bezbariérovosti – hlasovanie k otvoreniu a schváleniu 

programu. 

Hlasovanie: Prítomných: 6            Za: 6              Proti: 0             Zdržal sa: 0         Nehlasovali: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

K bodu č. 2:  Návrh Rokovacieho poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Petržalka (p. Neuschlová) 
 

Pani Neuschlová vysvetlila prítomným členom komisie dôvody predkladania nového rokovacieho 

poriadku pre komisie Miestneho zastupiteľstva. Rovnako tak aj rámcové náplne komisii, ktoré budú 

po novom súčasťou rokovacieho poriadku. Predstavila nový článok rokovacieho poriadku – čl. 5 – 

Konflikt záujmov člena komisie. Do rokovacieho poriadku sa pridala nová úloha pre predsedov 

komisie – vytvárať správu o činnosti komisie, predkladaná raz ročne na zastupiteľstvo. Vo verzii, ktorá 

bude posunutá do miestnej rady, budú doplnené ešte pravidlá pre online hlasovanie a per rollam 

hlasovanie. Rámcová náplň komisie dopravy, mobility a bezbariérovosti je strašne detailná a strašne 

Mestská časť 

BRATISLAVA-PETRŽALKA 



dlhá. Pani Neuschlová požiadala pani predsedníčku Kolman Šebestovú o prepracovanie tejto 

rámcovej náplne.  

Diskusia: A. Sárlos sa pýta dokedy treba prepracovať náplň komisie, p. Neuschlová poznamenala, že 

by bolo ideálne, aby sa to prepracovalo do zasadnutia miestnej rady.    

Uznesenie: Komisia dopravy, mobility a bezbariérovosti o d p o r ú č a Miestnemu zastupiteľstvu 

mestskej časti Bratislava-Petržalka 

s c h v á l i ť  

Diskusia: K predloženému materiálu nebola diskusia.  

Hlasovanie: Prítomných: 7            Za: 6              Proti: 0             Zdržal sa: 0         Nehlasovali: 1 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 
K bodu č.3: Výber členov komisie z prihlásených občanov 
 
P. Kolman Šebestová vysvetlila svoj návrh na voľbu – odporúča prijať za člena Petra Klučku 

Diskusia: 

P. Sárlos sa pripája k návrhu a tiež odporúča Petra Klučku. Rovnako tak pán Weber. Pán Vydra by 

naopak odporúčal vybrať za člena komisie človeka, ktorý sa v živote viac zaoberal dopravnými 

riešeniami a nebol len členom nejakej cyklokoalície, aj keď pán Klučka má určite svoje klady. 

Navrhuje, aby si každý vybral jedného človeka do ďalšieho výberu a potom by do konca každý člen 

komisie takéhoto svojho favorita nahlásil per rollam predsedovi komisie. 

P. Kolman Šebestová cháápe J. Vydru, ale myslí si, že pán Klučka má čo priniesť komisii.  

T. Kratochvílová navrhuje hlasovať už teraz.  

Návrh p. Kolman Šebestovej:  Komisia dopravy, mobility a bezbariérovosti o d p o r ú č a  

miestnemu zastupiteľstvu s c h v á l i ť za člena Komisie dopravy, mobility a bezbariérovosti ako 

neposlanca p. Petra Klučku. 

Hlasovanie: Prítomných: 8           Za: 7              Proti: 0             Zdržal sa: 1         Nehlasovali: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 
K bodu č.4: Rôzne 
 
P. Vydra spomenul, že mu došiel podnet, že na Nobelovom námestí zo zadnej strane a na Lenardovej 
14 je cesta v príšernom stave. Spomína tabuľku prioritizácie plánov opráv a rekonštrukcie. A prosí 
o zaradenie týchto lokalít do tejto tabuľky. Pani Kolman Šebestová vytvorí zdieľaný zoznam. P. Sárlos 



sa pýta na zverejnenie zápisnice z predchádzajúcej komisie. P. Kolman Šebestová odpovedala, že to 
vyrieši.  
 
 
 
 
Zápisnicu zapísal: Mgr. Ivan Lučanič 
Zápisnicu schválila : Ing. Zuzana Kolman Šebestová 
  
 


